

Date: 15 July 2025

Muscat Stock Exchange

After Compliments!

<u>Subject: Initial un-audited results for the period ended 30.06.2025 for Muscat Insurance Company SAOG</u>

In compliance with the rules and guidelines on disclosure issued by the Financial Services Authority, Muscat Insurance Company SAOG is pleased to announce the initial un-audited results for the period ended 30th June 2025, based on IFRS 17, as follows: -

Particulars	2025 Amounts in RO	2024 Amounts in RO	% Changes
Insurance Revenue	8,979,392	10,636,282	(15.58)
Net Insurance Service result	(181,981)	(686,012)	(73.47)
Net Investment & Other income	912,920	1,071,861	(14.83)
Other operating expenses and insurance finance expenses	(332,052)	(297,181)	11.73
Net Profit/(Loss) after tax	398,887	88,668	349.87

Please note that the above initial unaudited results are based on a draft review report from actuary and are subject to final review by Actuary, Auditors and approval by Audit Committee and the Board of Directors of Muscat Insurance Company SAOG.

Muscat Insurance Company SAOG

Aleena Merin Uthup

Deputy Chief Financial Officer



التاريخ: 15 يوليو 2025م

المحترمين ،

الأفاضل / بورصة مسقط

تحية طيبة ... وبعد ،،،

النتائج الأولية غير المدققة عن الفترة المنتهية في 30-60-2025 الشركة مسقط للتأمين ش.م.ع.ع

التزاماً بقواعد وتوجيهات الإفصاح الصادرة عن هيئة الخدمات المالية ، يسر شركة مسقط للتأمين ش.م.ع.ع أن تعنن عن النتائج الأولية غير المدققة للفترةالمنتهية في 30 يونيو 2025 ، بناءً على المعيار الدولي للتقارير المالية 17على النحو التالي: -

البيان	2025 و.ع	2024 ر.ع	نسبة التغير %
ايرادات التأمين	8,979,392	10,636,282	(15.58)
اجمالي صافي خدمات التأمين	(181,981)	(686,012)	(73.47)
إجمالي الاستثمارات و الايرادات الأخرى	912,920	1,071,861	(14.83)
مصاريف التأمين الأخرى ومصاريف تمويل التأمين	(332,052)	(297,181)	11.73
صافي (الخسائر)الربح بعد الضريبة	398,887	88,668	349.87

يرجي الملاحظة أن النتائج الأولية غير المدققة أعلاه تستند على مسودة تقرير المراجعة من الخبير الاكتواري، وتخضع للمراجعة النهائية من قبل الاكتواريين ومدققي الحسابات وموافقة لجنة التدقيق ومجلس إدارة شركة مسقط للتأمين ش.م.ع.ع

وتقضلوا بقبول فانق الإحترام والتقدير ،،،

شركة مسقط للتأمين ش.م.ع.ع

ألينا ميرين أوثوب

نانب المدير المالي